
Fra: Eirik Berntsen 
Sendt: torsdag 7. november 2019 10:18 
Til: 'Helge Vindenes' 
Emne: SV: Plassering 2: SV: Anmodning om møte for gjennomgang av tiltak 

i sjø(fiber-sjøkabel) i Lindås Kommune oft. eksisterende arealplaner 
 
Hei,  
 
De tidligere innsendte fiberkablene deres er vurdert til å være i tråd med plangrunnlaget.  
 
Når vi som kommune vurderer søknadsplikt for et tiltak, så er plangrunnlaget et vesentlig 
vurderingstema. Et absolutt kriterium for å være unntatt søknadsplikt er at tiltaket er i tråd med 
arealplaner. Derfor vil alle tiltak som er vurdert som unntatt søknadsplikt, også være i tråd med 
plangrunnlaget.  
 
Håper det var en grei redegjørelse dere kan bruke som tilbakemelding. Jeg har ikke fått sett på den 
nye plasseringen dere sendte inn, så dere hører i fra meg.  
 
 
 

 
Med helsing 
 
Eirik Berntsen | rådgjevar byggesak 
 
E-post: eirik.berntsen@lindas.kommune.no | Telefon: +47 56 37 56 36 
Kundesenter: +47 56 37 50 00 | Heimeside: www.lindas.kommune.no  
 

 

 
Tenk miljø før du skriv ut denne e-posten. 
 
Er meldinga motteke hjå feil adressat, ver venleg å slette den frå postsystemet. 
 

Fra: Helge Vindenes [mailto:helge.vindenes@gmail.com]  

Sendt: onsdag 30. oktober 2019 16:00 
Til: Byggesak Lindås 

Emne: Re: Plassering 2: SV: Anmodning om møte for gjennomgang av tiltak i sjø(fiber-sjøkabel) i 
Lindås Kommune oft. eksisterende arealplaner 

 

Hei , 

Etter samtaler med  Bergen Havn  i dag ønsker de å ha en litt bedre spesifisering av uttalelsen 

for sjø fiberkabler. 

 

Bergen Havn ønsker å få spesifisert at det ikke er i strid med gjeldende planverk. 

 

Er dett mulig å oppgradere uttalelsen til dette ? 

 

 

mailto:eirik.berntsen@lindas.kommune.no
http://www.lindas.kommune.no/
mailto:helge.vindenes@gmail.com


Nettstar as har også planer om å legge fiberkabler i vatn i Lindås Kommune for å bedre nå 

fastbuende. 

Fiberkablar i vatn trengs ikke å få godkjenning hos Bergen Havn , trengs det godkjenning hos 

kommunen ? 

 

Vedlegger kart over planlagt plassering for den første kabelen vi ønsker å bygge ,for en 

uttalelse.. 

 

Tar kontakt imorgen for en dialog i saken.. 

 

 

Mvh 

 

Helge Vindenes 

40870404 

Nettstar as 


	Fra: Helge Vindenes [mailto:helge.vindenes@gmail.com]  Sendt: onsdag 30. oktober 2019 16:00 Til: Byggesak Lindås Emne: Re: Plassering 2: SV: Anmodning om møte for gjennomgang av tiltak i sjø(fiber-sjøkabel) i Lindås Kommune oft. eksisterende arealplaner

